
Hej

Da en beboer desværre har udtrykt mistillid til bestyrelsens hensigter mht. igangsættelse af 
renovation af vores lamper, har vi valgt at holde os til at drøfte punktet - som planlagt – på 
generalforsamlingen. Bestyrelsen fremsætter det tilbud, som er indhentet, og skulle der være 
beboere, som ønsker andre muligheder, så bedes I fremsende tilbud på disse løsninger sammen med 
pris for udførelsen af arbejdet af en godkendt installatør og i henhold til Dansk lovgivning.

Det skal understreges, at bestyrelsen i den nuværende situation udelukkende har handlet helt ud fra 
samme motiver, som offentlige institutioner gør det lige nu, nemlig at det kan give lidt hjælp til at 
holde hjulene i gang, hvis arbejder, der alligevel skal udføres, kan iværksættes lidt hurtigere, end det
ellers ville være muligt. Derfor er vi naturligvis kede af, at der har været givet udtryk for, at 
bestyrelsen skulle have evt. andre motiver.

Arbejdet vil således ikke blive igangsat, før efter vedtagelse på generalforsamling.

Til orientering er status på tilbagemeldinge søndag den 22/3 kl. 17: Ja 38, Nej 2, Ikke svaret 6

Bestyrelsen takker for tilbagemeldingerne.

Denne mail er også lagt på hjemmesiden

Mvh

Bestyrelsen

Nedenfor er er Bestyrelsens oprindelige mail af 18. mats 2020 gengivet.

Kære beboere på Slettebjerget 21-66.

Kan vi som beboere - ejerlauget Slettebjerget 21-66, bidrage bare en lille smule til at samfundet 
ikke går helt i stå?

På dagsordenen, på den udsatte generalforsamling, er der et punkt, der hedder: Udskiftning af 
lysgivere i eksisterende armaturer, fra 83 watt lamper til led lamper med et forbrug på ca 20W.
Bestyrelsen vil gerne sætte denne udskiftning i værk, men vores normale procedure i ejerlauget er 
jo, at større tiltag har altid skal være forelagt en generalforsamling.

Imidlertid mener bestyrelsen, at vi som beboere, med dette lille tiltag, kan bidrage til at holde lidt af
”hjulene” i gang i samfundet i den nuværende situation.

Udskiftningen vil dog kun kunne sættes i værk, hvis vi får ¾ tilslutning fra ejerlaugets beboere!
Derfor vil vi bede jer give en tilbagemelding om, hvorvidt I kan tilslutte jer dette forslag. Send et ja 
eller nej med navn og husnr. til foreningens mailadresse: info@slettebjerget21-66.dk

Udgiften anslået til 30.000 kr. vil blive dækket via vores vedligeholdes konto. 

Vedrørende sortering af affald har bestyrelsen orienteret Hillerød forsyning om udsættelsen af 
generalforsamlingen, og vores kontaktperson Vibeke Lei Kristensen, Hillerød forsyning har meldt 
tilbage, at man er indforstået med situationen og afventer.

Endelig er foreningens privatlivspolitik blevet lagt på hjemmesiden under menupunktet "Mere"

På bestyrelsen vegne.
Jens Erland Christensen
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